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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER Z DNE 29.1.2024 

 

OBČINA LJUTOMER 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 032-10/2024-2 

Datum:   29.1.2024 

 

ZAPISNIK  
1. izredne seje Občinskega sveta Občine Križevci, 1. izredne seje Občinskega sveta Občine 

Ljutomer, 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Razkrižje in 1. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Veržej, ki je potekala v ponedeljek, 29. januarja 2024, s pričetkom ob 17. uri v 

dvorani Zadružnega doma Cven, Cven 3d, Ljutomer.  

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Križevci: Nataša Belec, Helena 

Krajnc, Anton Krajnc, Andrej Weis, Bogomir Gaberc, Danijel Lesničar, Marta Juterša, David 

Antolin, Jožef Lupša, Simon Kapun, mag. Hermina Vrbanjšak in Urška Osterc. Opravičeno odsoten 

je bil Jožef Duh.  

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Ljutomer: Bogdan Damjan, 

Budna Darinka, Filipič Boris, Filipič Jan, Gošnjak Bojana, Horn Daša, Hošpel Mario, Karba Dejan, 

Kaučič Vitomir, Oletič Svetlana, Panič Jože, Polajnar Saša, Rebernik Žižek Mira, Sunčič Slavica, 

Špindler Janko, Štefanec Robert, Vnuk Dejan, Žerdin Boštjan, Žinko Irena in Žižek Srečko. 

Odsotna je bila Kristl Anja.  

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Razkrižje: Denis Baumgartner, 

Dejan Rob, Timotej Grabar, Kaja Mustapič, Damjan Pergar in Anita Novak. Opravičeno odsotna je 

bila Klementina Šafar.   

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Veržej: Denis Trstenjak, Vera 

Nemec, Dominik Štrakl, Branko Vršič, Robert Belovič, Alex Bobnjar in Peter Jerič. Opravičeno 

odsotna sta bila Andrej Mernik in Alen Repija.   

 

Drugi prisotni:  

− Občina Križevci: župan Branko Slavinec in višji referent Dejan Heric.  

− Občina Ljutomer: županja mag. Olga Karba, direktorica občinske uprave Aleksandra Godec 

Mavhar ter višji svetovalki Ana Žnidarič in Andreja Torič.  

− Občina Razkrižje: župan Stanko Ivanušič in strokovna sodelavka Nataša Slavič.  

− Občina Veržej: župan Drago Legen in direktorica občinske uprave mag. Melita Moravec.  

− Odvetniška pisarna Stušek: odvetnica Valerija Stušek. 

 

Prisotne je najprej pozdravil župan Občine Razkrižje Stanko Ivanušič, koordinator skupnih sej 

občinskih svetov. Uvodoma je predstavil razloge za sklic izrednih sej občinskih svetov občin. 

Županja Občine Ljutomer in župani občin Križevci, Razkrižje in Veržej namreč ocenjujejo, da se na 

področju izvajanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo in odvajanja ter čiščenja odpadnih 

in padavinskih voda dela škoda za vse občane in da so prišli do točke, ko ni možno več čakati, se 

sestajati ter usklajevati, saj ni nobenih koristnih odločitev.   
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Nato je župan Stanko Ivanušič prosil, da župani po abecednem vrstnem redu občin podajo 

ugotovitev prisotnosti članic in članov občinskih svetov.  

 

Župan Občine Križevci Branko Slavinec je podal ugotovitev, da je bilo prisotnih 12 od 13 članov 

občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena.  

 

Županja Občine Ljutomer mag. Olga Karba je podala ugotovitev, da je bilo prisotnih 20 od 21 

članov občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena.  

 

Župan Občine Razkrižje župan Stanko Ivanušič je podal ugotovitev, da je bilo prisotnih 6 od 7 

članov občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena.  

 

Župan Občine Veržej Drago Legen je podal ugotovitev, da je bilo prisotnih 7 od 9 članov 

občinskega sveta, s tem je bila sklepčnost zagotovljena.  

 

Župan Stanko Ivanušič je v imenu vseh županov predlagal, da se zaradi nedorečenih zadev iz seje 

izključi javnost, po zaključeni seji pa poda izjava za javnost.  

 

Vsi župani občin so članice in člane občinskih svetov prosili, da glasujejo o predlogu glede 

izključitve javnosti na seji. Občinski sveti občin Križevci, Ljutomer in Razkrižje so se soglasno 

strinjali, da se seja zapre za javnost.  

 

Župan Občine Veržej pa je pred glasovanjem postavil vprašanje o vzroku snemanja seje.  

 

Župan Stanko Ivanušič je odgovoril, da bo posnetek seje za pomoč pri pisanju zapisnika.  

 

Sledilo je glasovanje članov Občinskega sveta Občine Veržej. ZA: 5, PROTI: 2.  

Predlog, da se seja zapre za javnost je bil sprejet.   

 

Nadalje je sledilo glasovanje o potrditvi dnevnih redov posameznih sej občinskih svetov. Župani so 

predloge dnevnih redov, ki so jih člani prejeli z vabilom podali na glasovanje.  

 

Občinski sveti občin Križevci, Ljutomer in Razkrižje so brez razprave soglasno potrdili dnevne rede 

izrednih sej.  

 

Župan Občine Veržej je pred glasovanjem postavil vprašanje kdaj bo članom občinskega sveta 

predloženo gradivo.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pojasnil, da ga bo v nadaljevanju predstavila županja Občine Ljutomer.  

 

Sledilo je glasovanje članov Občinskega sveta Občine Veržej. ZA: 6, PROTI: 1.  

Predlog dnevnega reda je bil sprejet.  

 

Občinski sveti občin Križevci, Ljutomer, Razkrižje in Veržej so sprejeli naslednji dnevni red:  

1. Obravnava problematike izvajanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo in 

odvajanje ter čiščenje odpadnih in padavinskih voda.  
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA: 

OBRAVNAVA PROBLEMATIKE IZVAJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

OSKRBE S PITNO VODO IN ODVAJANJE TER ČIŠČENJE ODPADNIH IN 

PADAVINSKIH VODA 

 

Uvodno obrazložitev problematike izvajanja GJS oskrba s pitno vodo ter odvajanje in čiščenje 

odpadnih in padavinskih voda je s pomočjo diaprojekcije podala županja Občine Ljutomer mag. 

Olga Karba. Na koncu predstavitve je predstavila dve možnosti izbire in sicer je ena ta, da občine 

ostanejo v JP Prlekija d.o.o. in druga, da občine iz JP Prlekija d.o.o. izstopijo ter navedla nekatere 

prednosti in slabosti, ki jih posamezna možnost ponuja.  

 

Po predstavitvi je župan Stanko Ivanušič odprl razpravo, še prej pa povabil preostale župane, da 

podajo svoje videnje glede nastale problematike.  

 

K besedi so pristopili vsi župani občin. Pogled na nastalo problematiko vidijo vsi enako, pri tem pa 

se zavedajo, da je potrebno čimprej sprejeti pametno in tehtno odločitev, ki pa nikakor ne bo 

enostavna in lahka.  

 

Sledila je razprava članic in članov občinskih svetov po posameznih občinah.  

 

Najprej so razpravljali člani Občinskega sveta Občine Ljutomer.  

 

Srečko Žižek in Mira Rebernik Žižek sta prosila za odgovore na vprašanja o razpravah na 

dosedanjih sejah sveta ustanoviteljic in skupščine JP Prlekija ter na drugih sestankih, o posledicah 

izstopa in času, ki je za dokončen izstop potreben ter o predvideni novi zakonodaji na tem področju.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pojasnil, da je bilo na sejah sveta ustanoviteljic večkrat prisotno   

pogojevanje nekaterih občin in razna nesoglasja. Ker se s preostalimi občinami ne želijo prepirati in 

imeti slabih odnosov, je prosil, da se ne ozirajo na preteklost in kažejo na krivca, ampak izberejo 

možnost, ki bo najboljša.  

 

Dodatno obrazložitev je podala še odvetnica Valerija Stušek. Občine so pred težko odločitvijo, ki pa 

je hkrati nujno potrebna ter pojasnila, da zaradi kompleksnosti pri vseh možnostih ni mogoče 

predvideti natančnih posledic izstopa. V nadaljevanju je predstavila načina, kako se te zadeve lotiti 

s pravnega vidika ter ob tem poudarila, da naj odločitev temelji na podlagi dejstev, ki so bila danes 

zelo jasno predstavljena. Prva možnost je, da občine ostanejo v skupni sestavi, razlogi so bili jasno 

predstavljeni, vendar je samo še vprašanje časa, kdaj bo konec. Druga možnost je izstop občin iz JP 

Prlekija d.o.o., kjer se postopek izstopa prične z vročitvijo sklepa občinskega sveta posamezne 

občine ustanoviteljice, ki je hkrati tudi podlaga za nadaljevanje postopka na sami skupščini JP 

Prlekija d.o.o. Nato JP Prlekija d.o.o. na skupščini obravnava prejete sklepe. Sam postopek izstopa 

je kompleksen in dolgotrajen, na podlagi odloka o ustanovitvi se predvideva, da se bo postopek 

zaključil v roku 6 mesecev. V tem času je potrebno prekiniti vsa pogodbena razmerja, ki vežejo 

posamezne občine do javnega podjetja in jih urediti na novo oz. drugače. V zvezi z odprtimi 

sodnimi postopki pa bo potrebno iskati rešitve ob sodelovanju sodišča. Glede odprtih postopkov pa 

je še podala odgovor na vprašanje članice, da se le ti urejajo po veljavni zakonodaji, v primeru, da 

pride v tem času do spremembe zakonodaje.  

 

Jože Panič je izrazil podporo k predlogu, da vodstvo Občine Ljutomer razmišlja o drugih 

možnostih, saj zaradi solidarnosti občani ljutomerske občine že dovolj dolgo plačujejo višjo ceno 

vode. Ker verjame, da bo dolg JP Prlekija d.o.o. do občin samo še višji je predlagal, da se danes 
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sprejme odločitev, katera pot pa je pravilna, žal ne ve, je pa prepričan, da le ta ne more biti več 

skupna.  

 

Ana Žnidarič je podala pojasnilo na vprašanje, zakaj se že ni prej ukrepalo. Predlog spremembe 

sporazuma je bil pripravljen, vendar nikoli ni prejel soglasne podpore vseh osmih občin. Prav tako 

se je želelo uveljaviti enotno upravljanje, ki ga ni bilo, a sta dve občini temu vedno nasprotovali.  

 

Janko Špindler je izrazil skrb, kako se trenutno pripravlja naša pitna voda in ali je še vedno pitna, 

saj je v zadnjem času iz uprave in tehničnih služb JP Prlekija d.o.o zapustilo 6 od 30 zaposlenih. To 

bi nam moralo biti danes glavno vprašanje.  

 

Dejan Vnuk je predlagal sporazumno »razdružitev« v smislu, da se stranke pred izstopom 

dogovorijo, saj so v takem primeru pravne potencialne posledice manj verjetne.   

 

Dejan Karba je najprej postavil vprašanje kdo bo pripravljal vodo za občine, ki bodo izstopile, nato 

pa izpostavil podatke, ki so bili danes predstavljeni in se razlikujejo od podatkov, ki jih je prejel na 

Občini Radenci.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pojasnil, da dokler ne bo druge rešitve bo oskrbo s pitno vodo še vedno 

opravljajo JP Prlekija d.o.o. in da so se danes prisotni župani večkrat sestali in razpravljali, kako 

zadevo izpeljati, da bo najboljše za občane.  

 

Mira Rebernik Žižek je prosila za dodatne informacije glede delovanja JP Prlekija d.o.o. v obdobju 

6 mesecev in po izteku tega obdobja ter ali je že izračunana višina stroškov izstopa, ki bodo 

bremenili občinske proračune.   

 

Župan Stanko Ivanušič je poudaril, da vodooskrba mora delovati naprej in da jasnih odgovorov v 

tem trenutku žal ni mogoče podati.  

 

Županja mag. Olga Karba je izpostavila, da Občina Radenci ni spoštovala dogovorov, ki so bili 

sklenjeni v skupnem sistemu, saj Radenska d.d. in Sava Turizem d.d. nista pristopili k podpisu 

pogodbe z JP Prlekija d.o.o. in je prišlo do izpada prihodkov. Svet ustanoviteljic se je s tem 

ukvarjala, a neuspešno. Navedla je dolgove Občine Radenci in Občine Gornja Radgona do JP 

Prlekija d.o.o. in  pojasnila, da Občina Ljutomer ne bo mogla v nedogled odlagati izvršbe. Sedaj je 

pomembno, da ohranimo podjetje in najdemo rešitev. Kaj bo z JP Prlekija d.o.o., če pride do 

stečaja, ne ve odgovoriti. Zaveda se, da so občine pred težko odločitvijo, a jo je potrebno čimprej 

sprejeti.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pozval člane Občinskega sveta Občine Razkrižje k razpravi. 

Razprave ali vprašanj s strani članov ni bilo.  

 

Sledila je razprava članov Občinskega sveta Občine Veržej.   

 

Robert Belovič je pričakoval obsežnejše gradivo in podrobnejšo predstavitev posledic ter se 

popolnoma strinjal, da je odločitev potrebno nujno sprejeti. Izstop je pripravljen podpreti, a z 

določenimi argumenti, ob tem ima tudi vrsto neodgovorjenih vprašanj, ki se tičejo višine stroškov, 

delitve osnovnih sredstev, pokritja dolgov. V primeru ustanovitve novega podjetja je predlagal, da 

se imenuje tudi novo vodstvo.  
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Dominik Štrakl je menil, da je današnja razprava že veliko prepozna in v nadaljevanju izpostavil 

kršenje sprejetih dogovorov v skladu s sprejetimi pogodbami in sporazumom. Osebno izstop občine 

podpira, saj se zadeva že predolgo vleče na račun naših občanov, razmere znotraj JP Prlekija niso 

realne in je korak, ki ga je potrebno narediti. Soglaša, da se gre v postopek izstopa občin iz JP 

Prlekija ter, da župani  v prvi vrsti gledajo na naše občane, saj dalj časa se bo odločitev odlašala, 

več stroškov bo nastalo za naše občane. Katera je najboljša rešitev, ali je to ustanovitev novega 

javnega podjetje sosednjih štirih občin ali podelitev koncesije, je težko napovedati. Pomembno pa 

je, da se zapišejo jasna razmerja med občinami in novonastalim podjetjem.  

 

Sledila je razprava članov Občinskega sveta Občine Križevci.  

 

Danijel Lesničar je poudaril, da je pomembno razmišljati kako iti naprej in delati v dobrobit naših 

občanov. Izstop Občine Križevci podpira, čeprav se zaveda, da odločitev ne bo dobra za vse.  

 

Heleno Krajnc je zanimalo kaj izstop pomeni za občane ter ali se bodo pogodbe prekinile in sklenile 

nove z novim podjetjem, bodo položnice cenejše ali dražje.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pojasnil, da je danes težko podati jasne odgovore, a se vsekakor stremi k 

temu, da bi z novo organiziranostjo prišli do cenejše vode. Župane čaka težka pot, tudi če do izstopa 

občin ne pride.  

 

Župan Občine Veržej Drago Legen je pojasnil, da župani na marsikatero vprašanje v tem trenutku 

nimajo odgovorov in da je bilo dogovorjeno, da bo danes gradivo pripravljeno na način, kot je bilo 

predstavljeno. Vsi prisotni župani se zavedajo, da naši občani ne morejo biti več solidarnostni do 

preostalih občin ustanoviteljic JP Prlekija d.o.o. in ker tako ne gre več naprej, želijo, da se zadeva 

reši v prid naših občanov.  

 

Župan Stanko Ivanušič je pojasnil, da ne glede na izglasovano odločitev se bo v vsakem primeru 

županom naložilo ogromno breme in odgovornost, saj so dolžni najti strokovne rešitve.   

 

Mirko Gaberc je kot večletni nekdanji podžupan Občine Križevci povedal, da področje in 

problematiko zelo dobro pozna ter pojasnil, da do dviga cen ne bo prišlo, saj Občina Radenci ni 

potrdila elaborata. Ker izstop občin podpira, je županom predlagal, da se dobro pripravijo, saj je 

možnih scenarijev več. Nadalje je prosil za pojasnilo ali je možno prekiniti najemne pogodbe pred 

potekom 6 mesecev.   

 

Odvetnica Valerija Stušek je pojasnila, da ima vsaka občina posamezno sklenjene najemne 

pogodbe, kjer so navedena določila glede odpovednega roka izstopa.   

 

Dominik Štrakl, član OS Občine Veržej je še prosil za informacijo ali do izstopa občin pride le tako, 

da JP Prlekija d.o.o. obvestimo s sklepom ali pa mora izstop potrditi še skupščina.  

 

Odvetnica Valerija Stušek je pojasnila, da ko je skupščina JP Prlekija d.o.o. obveščena o izstopu 

občin je predsednik dolžan sklicati sejo in na dnevni red uvrstiti odločanje o izstopu občin. Za 

sprejem sklepa je potrebnih 60 %. V kolikor sklep ni sprejet določila Zakona o gospodarskih 

družbah določajo izstop družbenikov iz družbe preko sodišča. 

 

Ker druge razprave več ni bilo, je župan Stanko Ivanušič pred glasovanjem prebral predlog sklepa. 

Sledilo je glasovanje po abecednem vrstnem redu občin.  
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Občina Križevci. Prisotnih je bilo 12 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Občina Ljutomer. Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 20, PROTI: 0. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Občina Razkrižje. Prisotnih je bilo 6 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 6, PROTI: 0. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Občina Veržej. Prisotnih je bilo 7 članov občinskega sveta.  

Rezultat glasovanja: ZA: 7, PROTI: 0. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

S strani občinskih svetov občin Križevci, Ljutomer, Razkrižje in Veržej je bil soglasno sprejet 

naslednji SKLEP:  

 

1. Občinski sveti občin Križevci, Ljutomer, Razkrižje in Veržej so se seznanili s problematiko 

poslovanja Javnega podjetja Prlekija d.o.o.. 

2. Občinski sveti občin Križevci, Ljutomer, Razkrižje in Veržej soglašajo, da JP Prlekija d.o.o. za 

Občino Križevci, Občino Ljutomer, Občino Razkrižje in Občino Veržej ne bo več izvajalo 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo in odvajanja ter čiščenja komunalnih in 

padavinskih odpadnih voda, zaradi česar bo Občina Križevci, Občina Ljutomer, Občina 

Razkrižje in Občina Veržej JP Prlekija d.o.o. sporočila, da iz podjetja kot družbenik oziroma 

ustanoviteljica izstopa. Skladno z drugim odstavkom 4. člena Odloka o ustanovitvi JP Prlekija 

d.o.o. izstop učinkuje 6 mesecev od dneva podaje predmetne izjave, tj. vročitve tega sklepa 

skupščini JP Prlekija d.o.o. 

3. Ta Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in prične veljati takoj. 

 

 

Župan Stanko Ivanušič se je vsem prisotnim zahvalil za tvorno sodelovanje in sejo ob 19.25 uri 

zaključil.  

 

 

Zapisala Martina Klement,  

strokovna sodelavka v Občinski upravi Občine Ljutomer  

 

 

 

 

Branko Slavinec, 

župan  

Občine Križevci 

mag. Olga Karba, 

županja  

Občine Ljutomer 

Stanko Ivanušič, 

župan  

Občine Razkrižje 

Drago Legen, 

župan  

Občine Veržej 

 

 

 

 
 
 
 
 
 


